

Van

KING

Aan

Deelnemers StUF Expertgroep

cc

tijd/locatie

9:30 – 12:30

Utrecht (Hoog Brabant)

Kenmerk

Betreft/datum

Verslag StUF Expertgroep 17 nov 2010 versie 0 5.odt <http://www.kinggemeenten.nl>

Note: Bij verhindering graag tijdig afmelden www.surfgroepen.nl/sites/stuf

Aanwezig:

Henri Korver (KING, voorzitter)

Jan Brinkkemper (KING, notulist)

Maarten van den Broek (KING)

John Rooijackers (PinkRoccade)

Annemiek Droogh (Waarderingskamer)

Han Welmer (GeoTax)

Wim Merjenburgh (Ordina)

Hein van Schijndel (Centric)

Niek Palm (Atos Origin/Dimpact)

Henry Verdonshot (Procura)

Jurgen Aarden (GouwIT)

Afgemeld:

Erik Spreeuwenberg (Circle Software)

Kevin Dragstra (Circle Software)

Ton Verweij (Kadaster)

Brigit de Bruin (Kadaster)

1. Opening en mededelingen

De vergadering opent. Er zijn geen mededelingen vanuit de groep. Henri vertelt dat Jan en hijzelf naar Beijing zijn geweest en dat daarmee de eerste internationale StUF publicatie een feit is geworden.

2. Goedkeuring notulen vorige vergadering (inclusief actie- en besluitenlijst)

Er wordt door het verslag gelopen. Er zijn geen opmerkingen over het verslag. Vervolgens worden de actiepunten besproken.

67 Wordt uitgesteld naar volgend jaar. Er zijn genoeg andere zaken die eerst opgepakt moeten worden.

100 Henri heeft Niek gevraagd naar deze actie te kijken. Niek is hier nog niet aan toegekomen. Blijft open.

117 Afgehandeld

126 Henri gaat dit z.s.m. afhandelen. Blijft open.

135 Agendapunt voor volgende expertgroep. Blijft open.

146 Agendapunt voor deze expertgroep.

148 Agendapunt op volgende regiegroep vergadering, blijft open voor monitoring.

Het is duidelijk dat er een grote wens is om intergemeentelijke communicatie m.b.t. het terugmelden via StUF te laten verlopen. Henri geeft aan te zullen onderzoeken of KING hieraan een bijdrage kan leveren en hoeveel tijd dit gaat kosten (actiepunt Henri). Maarten geeft aan dat dit vrij snel ontwikkeld kan worden omdat alle specificaties reeds bekend zijn. Het is met name nodig om de scope te bepalen. Henri stelt voor om, mocht dit nodig zijn, hiervoor een extra overleg in te plannen. De groep geeft aan dat ze eerst willen wachten tot Digikoppeling in de volgende expertgroep besproken wordt alvorens concrete acties hierop te ondernemen.

149 Agendapunt op volgende regiegroep vergadering, afvoeren.

John merkt op dat afvoeren wellicht geen goed idee is omdat er dan geen zicht meer op is terwijl de actie nog niet is uitgevoerd. Henri geeft aan dat dit punt buiten het werkgebied van de expertgroep valt en dat het daarom voldoende is om actie door te verwijzen aan regiegroep en deze hier af te voeren.

151 afgevoerd

152 afgevoerd

153 afgevoerd

156 afgevoerd

3. Goedkeuren patch201101

Maarten heeft nog vier vragen over punten/errata die nog openstaan. Deze moeten eerst in de expertgroep besproken worden voordat de patch goedgekeurd kan worden.

Het eerste punt heeft betrekking op de nieuwe schema structuur die wordt voorgesteld in het nieuwe beheermodel. Deze wil Maarten graag alvast (technisch) doorvoeren zodat de techniek up-to-date is als de wijzigingen zijn beschreven in de documentatie. De groep vindt het geen goed idee om dit erratum al uit te voeren voordat het beschreven is in het beheermodel. Maarten stelt dat KING eigenlijk te laat is met het doorvoeren van de wijzigingen aan het beheermodel waardoor deze errata moet worden uitgesteld. Het zorgt tevens voor een vreemde situatie want eigenlijk is het BAG-WOZ koppelvlak nu niet goedgekeurd. Hiervoor was namelijk een voorwaarde gesteld dat het beheermodel aangepast zou zijn. Henri stelt dat om de wijzigingen 'juist en helder' op te schrijven genoeg tijd genomen moet worden. Hoewel de richting wel duidelijk is, kunnen de aanpassingen hierdoor niet zo snel verwerkt worden in het beheermodel. Tevens moeten de wijzigingen aan het document ook nog worden goedgekeurd door de expertgroep. Conclusie van de discussie is dat de nieuwe indeling nog niet wordt meegenomen in de patch.

Voor het tweede punt heeft Maarten een post op het forum gezet met als titel: "Afwijkende syntax aanduiding sortering". Helaas heeft niemand naar deze post gekeken. Het schema wordt ter plekke door Henri geopend maar is te complex om nu te behandelen. Daarom wordt het punt in de volgende expertgroep als urgente post besproken (actiepunt Henri). Maarten doet bij deze post nog een verbetervoorstel (actiepunt Maarten). De expertgroep neemt tijdens de volgende expertgroep een besluit (Actiepunt expertgroep). Een eventueel erratum voor dit punt wordt dus niet doorgevoerd in de komende patch.

Ook voor het derde punt is er een forumpost aangemaakt met de titel "selecteren op sleutel". Hiervoor wordt besloten dat de expertgroep naar de post gaat kijken en beslist wat de juiste keuze is

(expliciteren dat selecteren inderdaad alleen mag in de topfundamenteel of om te expliciteren dat dit ook mag in relaties en gerelateerden) (Actiepunt expertgroep).

Het laatste punt heeft Maarten zelf weerlegt in de post “binding digikoppeling 2.0” en hoeft verder geen aandacht meer te krijgen.

John brengt nog een punt in omtrent het uitbreiden van de kerngegevens (ERR166) maar trekt dit punt na enige discussie weer in waarmee de patch van 1 januari is goed-gekeurd (besluit).

4. Korte bespreking nieuwe beheermodel StUF

Omdat de wijzigingen aan het beheermodel nog niet expliciet zijn besproken in de expertgroep wordt dit bij deze gedaan. Henri laat de presentatie van Maarten zien die ook in de regiegroep is gegeven. (Deze is ook te vinden op surfgroepen bij dit verslag) Bij de presentatie geeft Maarten commentaar op vragen die er zijn. De groep vindt dat de presentatie goed weergeeft wat er in de vorige expert-groep is besproken met uitzondering van het 4^e bullit: “Wijzigen koppelvak ná toevoeging → nieuwe versie”. Dit is nieuw maar nodig om de sectormodellen backwards compatible te houden. De groep is het hiermee eens. Indien er hoge nood is voor een wijziging aan een koppelvak dan zou er eventueel voor gekozen kunnen worden om een “nieuw” koppelvak te maken. In dat geval hoeft het sectormodel niet te veranderen.

Er wordt ook een voorstel gedaan om het “opbouw0301sectormodellen” document van Maarten toe te voegen aan de distributie files (de zips) van de sectormodellen zodat snel inzicht verkregen kan worden over de opbouw van de schema's. Iedereen vindt dit een goed idee. Wel moet het document worden aangepast zodat het de informatie uit de presentatie goed weergeeft. Maarten geeft aan het document aan te passen (actiepunt Maarten). Hierbij moet ook bepaald worden op welk niveau de mapping documenten geplaatst moeten worden. Zodra Maarten het document heeft aangevuld/aangepast stuurt hij het naar KING zodat zij een mapstructuur voor de sectormodellen kunnen uitdenken. Een voorstel hiervoor (actiepunt KING) wordt in de volgende expertgroep besproken. Maarten merkt nog op dat dit wellicht ook het punt is om na te gaan denken over hyperlink verwijzingen naar schema's in plaats van deze fysiek mee te leveren. Hiervoor moet een RFC (of erratum) worden opgesteld (actiepunt Maarten).

Na de presentatie wordt er ook een abstractere weergave getoond van de nieuwe situatie. In eerste instantie is niet duidelijk wat de doelgroep is voor dit plaatje. Het is te ingewikkeld voor leken en te simpel voor inhoudelijk experts. Maarten stelt uiteindelijk dat het plaatje wel gebruikt kan worden om één sectormodel te beschrijven (of hoogstens 2 om de generalisatie aan te geven). In een volgend plaatje kan het sectormodel ‘open’ gemaakt worden. Maarten zal dit ook meenemen bij wijzigen van het “opbouw0301sectormodellen” document.

Het document moet ook worden toegevoegd als technische bijlage aan beheermodel (Actiepunt KING).

5. Goedkeuren openstaande RFC's

Henri maakt duidelijk dat het doel van dit agendapunt niet is om snel RFC's erdoor te drukken maar, om vroegtijdig mogelijke problemen op te sporen zodat de RFC's gereed 'op de plank' liggen als er een nieuwe versie uitgebracht wordt.

Vanwege de tijd worden niet alle RFC's besproken. De volgende zijn aan de orde gekomen:

- 105 "WSDL voor intermediaire nodes"
Deze RFC is op te splitsen in twee acties namelijk:
 - Een erratum indienen om met de huidige WSDL voor intermediaire nodes ook een bv03 bevestiging te kunnen ontvangen (ipv een bv04).
 - In de standaard beschrijven (verhelderen) hoe om te gaan met bv03/04 bevestigingen in WSDL's (actiepunt Maarten).

Bovenstaande acties heffen RFC 105 op (actiepunt Jan).

- 106 "toevoegen metagegeven 'codeGebeurtenis' aan de entiteiten AOA, OPR, GOR en WPL."
De groep is het erover eens dat deze RFC uitgewerkt moet worden. Er moet wel rekening gehouden worden met de mapping. De RFC kan echter nog niet worden uitgewerkt omdat eerst vanuit het RSGB uitspraak moet komen of codeGebeurtenis kan worden opgenomen als regulier element. Tevens willen we graag een uitspraak van het RSGB welke andere, op dit moment, extraElements in StUF verheven worden tot reguliere elementen (actiepunt Henri).

6. Urgente post op het forum

Er is slechts één urgente post die besproken is. Dit is de post van John "Relatie tussen Zaak en Enkelvoudig document" (zie forum voor een uitgebreide beschrijving). John geeft aan dat zonder dit punt aan te passen, ze (Pink) StUF ZKN niet kunnen implementeren. Hij vraagt of Centric hier geen problemen mee ondervonden heeft. Hein geeft aan hier niks van te weten maar gaat dit navragen (Actiepunt Hein). John geeft aan dat dit punt in ieder geval voor 1 april opgelost moet zijn vanwege interne releaseplanning. Henri geeft aan dat dit een hard agendapunt wordt voor de volgende expertgroep. Hiervoor wordt het volgende huiswerk opgegeven: Iedereen geeft in de post aan bij welke relaties die relatie / eigenaar omgedraaid moet worden. Dit moet in ieder geval 14 dagen (= 5 januari 2011) voor de volgende expertgroep gebeuren.

7. Rondvraag en sluiting

geen vragen.

Actielijst (vaste nummering)

	Actie	Wie	Planning	Status
67	Nadenken over de	Jan	2011 eerste	Lopend

	systematiek van het publiceren van sectormodellen en dit documenteren. O.a. voorstel voor nieuw patchbeheer + procedure hoe om te gaan met verwijderde bestanden		kwartaal	
126	Generaliseren RFC0106	Henri	EG 15-09-10	gedaan
146	Aanpassingen beheermodel uitwerken	KING	Begin 2011	Lopend
148	Kijken of er resources zijn binnen KING om een bijdrage te leveren om StUF berichten te ontwikkelen voor intergemeentelijke communicatie m.b.t. terugmelden.	KING	Volgende expertgroep	Wacht op resultaat uit regiegroep.
157	Onderzoeken of KING een bijdrage kan leveren aan het 'verStUFfen' van intergemeentelijke communicatie m.b.t. terugmelding en tevens kijken hoeveel tijd dit gaat kosten.	KING	Volgende expertgroep	Lopend
158	De post "Afwijkende syntax aanduiding sortering" de volgende expertgroep als urgente post op agenda zetten	Henri	Volgende expertgroep	Lopend
159	Verbetervoorstel doen bij post "Afwijkende syntax aanduiding sortering"	Maarten	Volgende expertgroep	Lopend
160	Post "Afwijkende syntax aanduiding sortering" lezen en beoordelen voor volgende expertgroep	Expertgroep	Volgende expertgroep	Lopend
161	De post "selecteren op sleutel" bekijken en besluiten wat de juiste oplossing is	Expertgroep	Volgende expertgroep	Lopend

	(besluit wordt volgende expertgroep genomen)			
162	Aanpassen/uitbreiden opbouw0301sectormodellen document	Maarten	Volgende expertgroep	Lopend
163	Voorstel maken map-structuur voor nieuwe schema indeling van sectormodellen	Jan	Volgende expertgroep	Lopend
164	Rfc opstellen voor hyperlink verwijzingen naar schema's	Maarten		Lopend
165	Document opbouw0301sectormodellen toevoegen als technische bijlage beheermodel	Jan	Oppakken als document af is.	Lopend
166	Een erratum indienen om met de huidige WSDL voor intermediaire nodes ook een bv03 bevestiging te kunnen ontvangen (ipv een bv04)	Maarten	Volgende expertgroep	Lopend
167	Beschrijven hoe om te gaan met bv03/04 bevestigingen in de WSDL	Maarten	Volgende expertgroep	Lopend
168	RFC 105 verwijderen. Is opgesplitst in actie 166 en 167.	Jan	Volgende expertgroep	Lopend
169	Hein gaat intern na of het punt beschreven in post "Relatie tussen Zaak en Enkelvoudig document" voor Centric geen problemen geeft en koppelt dit volgende expertgroep terug.	Hein	Volgende expertgroep	Lopend
170	Aangegeven bij post "Relatie tussen Zaak en Enkelvoudig document" welke relaties eventueel omgedraaid moeten worden.	Expertgroep	Volgende expertgroep	Lopend
171	Actie 170 op agenda voor volgende expertgroep plaatsen	Henri	Volgende expertgroep	Lopend

#	Afspraken/Besluitenlijst	Status
42	Patch 20110101 is goedgekeurd.	Besluit